
 

 

 

 

Plánická 174, 339 01 Klatovy                                                                            tel. 

376 387 717 

Č. účtu: 27-7282760287/0100   IČO: 71214313    DIČ: CZ71214313    

 
        

  

Zápis 

z jednání Výkonné rady MAS Pošumaví, z.s., které se uskutečnilo ve středu 19.2.2025 

od 9:00 hod. v Dominikánském klášteře, Plánická 174, Klatovy 
 
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 

 

 

 

Program: 

 

1. Zahájení  

2. Schválení vnitřních směrnic, inventarizace 

3. Schválení Harmonogramu výzev pro IROP – CLLD pro rok 2025 

4. Schválení výzvy č. 9 – MAS Pošumaví – IROP – Bezpečnost v dopravě – 

Infrastruktura pro bezpečnou nemotorovou dopravu II 

5. Schválení výzvy č. 10 – MAS Pošumaví – IROP – Cestovní ruch II 

6. Schválení výzvy č. 11 – MAS Pošumaví – IROP – Mateřské školy II 

7. Informace o CLLD 

a. Zpracování ex-post evaluace SCLLD 2014-2020 

b. OP SZP 

c. OP IROP 

d. OP TAK 

e. OP TP 

8. Informace o projektu OPZ+ a o projektu ESS 

9. Informace o projektu MAP IV 

10. Informace o projektu Regionální potravina Plzeňského kraje 

11. Informace o NZÚ Light 

12. Informace o Redesignu energetického poradenství ČR a zapojení MAS Pošumaví 

13. Různé 

14. Závěr 

 

 

1. Pan Martin Kříž přivítal přítomné na jednání Výkonné rady. 

 

 



2. Schválení vnitřních směrnic, inventarizace 

M. Kříž – z důvodu zastaralosti a personálních změn byla nutná revize a aktualizace 

vnitřních směrnic naší organizace. Návrhy byly rozeslány členům VR a DR 

k připomínkování.  

Jedná se o tyto předpisy:  

O poskytování cestovních náhrad a služebních cestách č. 1/2025 

Oběh účetních dokladů č. 2/2025 

Inventarizace majetku a závazků č. 4/2025 

Archivace a skartace č. 8/2025 

Přítomní byli podrobně seznámeni se zněním a změnami v dokumentech. 

K navrženým změnám nebyly připomínky. 

 

Pro rok 2025 tedy musí být stanovena dle „Rozhodnutí o provedení inventarizace“ 

nová inventarizační komise ve složení třech zaměstnanců MAS a jednoho člena VR. 

Za VR byl nominován a souhlasí s účastí p. Vondráček (Úhlava o.p.s.). Za MAS jsou 

nominováni a souhlasí: p. Homolková (OPZ+), p. Haišman (MAP) a p. Dvořáková 

(CLLD). 

E. Kyrálová – také bude nutné v rámci „Inventarizace“ nastavit závazná pravidla a 

vytvořit potřebnou dokumentaci.  

Proběhla diskuze na toto téma. Do konce dubna 2025 bude provedena inventarizační 

komisí kontrola majetku MAS. 

 

M. Kříž – Směrnice Pracovní řád – po poradě z Dozorčí radou bylo dospěno k závěru, 

že v naší organizaci není potřebný. Navrhujeme jeho zrušení. 

Bez připomínek. 

VR schvaluje vnitřní směrnice O poskytování cestovních náhrad a služebních 

cestách č. 1/2025, Oběh účetních dokladů č. 2/2025, Inventarizace majetku a 

závazků č. 4/2025, Archivace a skartace č. 8/2025 

VR schvaluje inventarizaci majetku a inventarizační komisi pro rok 2025 

VR ruší vnitřní předpis Pracovní řád 

VR schvaluje Rozhodnutí o provedení inventarizace a schválení inventarizační 

komise v navrhovaném složení na rok 2025 

 

3. Schválení Harmonogramu výzev pro IROP – CLLD pro rok 2025 

F. Unzeitig – představil návrh harmonogramu výzev pro OP IROP na rok 2025. 

Harmonogram se zaměřuje na vyhlášení zbytkových alokací u opatřeních na podporu 

MŠ, cestovního ruchu a chodníků – bezpečnost dopravy. Vyhlášeny budou pouze 3 

výzvy v období 2-3/2025. Podklady byly zaslány předem. 

VR schvaluje Harmonogram výzev pro IROP – CLLD pro rok 2025 

 

 

4. Schválení výzvy č. 9 – MAS Pošumaví – IROP – Bezpečnost v dopravě – 

Infrastruktura pro bezpečnou nemotorovou dopravu II 

F. Unzeitig – představil výzvu č. 9, seznámil členy VR s textací výzvy a kritérii pro 

věcné hodnocení. Podklady byly zaslány předem. 

VR schvaluje výzvu č. 9 – MAS Pošumaví – IROP – Bezpečnost v dopravě – 

Infrastruktura pro bezpečnou nemotorovou dopravu II 

 

 

 



5. Schválení výzvy č. 10 – MAS Pošumaví – IROP – Cestovní ruch II 

F. Unzeitig – představil výzvu č. 10 a seznámil členy VR s textací výzvy a kritérii pro 

věcné hodnocení. Podklady byly zaslány předem. 

VR schvaluje výzvu č. 10 – MAS Pošumaví – IROP – Cestovní ruch II 

 

 

6. Schválení výzvy č. 11 – MAS Pošumaví – IROP – Mateřské školy II 

F. Unzeitig – představil výzvu č. 10 a seznámil členy VR s textací výzvy a kritérii pro 

věcné hodnocení. Podklady byly zaslány předem. 

VR schvaluje výzvu č. 11 – MAS Pošumaví – IROP – Mateřské školy II 

 

 

7. Informace o CLLD 

 

a.  Zpracování ex-post evaluace SCLLD 2014-2020 - M. Kříž – členům VR byl 

poslán harmonogram. Do konce června 2025 musí být zpracovaná a předložená 

evaluační zpráva. Toto má na starosti p. Haišman a p. Kaufnerová. Část prací 

je hotová, vyšlo speciální číslo zpravodaje, kde jsou výsledky zpracovány 

v tabulkách.  

J. Haišman – harmonogram je nástřel, musíme především pracovat na MAP a 

zároveň ukončujeme projekty NZUL z minulého jara. S evaluací počítáme a 

budeme se snažit ji dokončit co nejdříve.  

M. Kříž – harmonogram má jasný termín dokončení, který není možné 

prodlužovat a musí být splněn a zpráva včas předložena ke schválení VR a 

odevzdána. Plnění harmonogramu budeme sledovat jednou za 14 dní na 

poradách zaměstnanců MAS. Pokud v něm dojde k posunům, musí být 

aktualizován. 

 

b.  OP SZP – E. Kyrálová, 13.2.2025 byla vyhlášena 3. výzva, od 1.3. do 31.3. 

bude probíhat příjem žádostí, 20.2. se uskuteční v Dominikánském klášteře 

seminář pro žadatele. Vyhlášeny budou Fiche 1 (Zemědělské podnikání, 

zpracování a uvádění zemědělských produktů na trh), Fiche 5 (Základní služby 

a obnova obcí) a Fiche 6 (Neproduktivní infrastruktura v krajině). Zájem je o 

všechny oblasti podpory enormní. V dubnu – květnu proběhne na MAS 

administrativní kontrola a výběr žádostí k podpoře. Termín finálního podání 

žádostí na RO SZIF a možnost doložení řízení stavebního úřadu je do 

30.6.2025.     

       

c. OP IROP 

F. Unzeitig – informace byly podány v bodě 3 – 6. 

 

d. OP TAK 

F. Unzeitig – z výzvy č. 2 byl ŘO OPTAK zatím ohodnocen jeden projekt, a to 

u žadatele paní Janečkové – rentgen pro zubní ordinaci ve Kdyni. Zbývající 

dva projekty ve výzvě č. 2 splnily formální náležitosti a přijatelnost po 

kontrole API. V ISKP+ čekají na hodnocení ŘO MPO. V případě, že budou 



kladně ohodnoceny zbývající dva projekty, tak dojde ke splnění milníku 70% 

pro uvolnění druhé poloviny alokace pro MAS Pošumaví. Po tomto okamžiku 

kancelář pořádá ŘO o změnu PR a vyhlásí výzvu č. 3.  

 

       e.  OP TP 

E. Kyrálová – druhý navazující projekt probíhá od 1.10.2024 do 30.9.2026. 

Vyúčtování projektu je nastaveno po 4měsíčních etapách.   

 

VR bere na vědomí informace o CLLD 

 

8. Informace o projektu OPZ+ a o projektu ESS 

M. Homolková – poslány materiály (Vyhodnocení akčního plánu) předem – v 

zaslaném dokumentu nejsou tabulky s aktuálními čísly. Zpracováváme 4. ZOR, poté 

budou čísla do AP doplněna. Ještě bude v březnu zpracován návrh žádosti na 

navazující projekt a s vyhodnocením AP budou tyto dokumenty odeslány na 

konzultaci na řídící orgán. Novinky – chodí informace o navazujícím projektu, 

podporované pracovní pozice a aktivity. Projekt zachováme, jak máme nastavený, 

budeme dělat změny v komunitních aktivitách, zůstane určitě homesharing a podpora 

neformálně pečujících. Alokaci na tuto výzvu nečerpáme, jak jsme si původně 

představovali.  Ohledně alokace navazující výzvy, vypadá to, že bychom mohli mít  

10 000 000,- Kč. Byli jsme vybráni řídícím orgánem pro zpracování Případové studie 

projektů pro evaluaci výzvy Podpora komunitně vedeného místního rozvoje (1) OPZ+, 

proběhl evaluační rozhovor. ŘO chce ukázat na venek, že projekty OPZ+ jsou 

přínosné, bude pořádat velkou 3denní konferenci na začátku dubna 2025 a oslovil nás, 

abychom vystoupili na konferenci v diskuzním panelu, kde představíme aktivitu 

homesharing. 

Proběhla diskuze na toto téma. 

Během realizace jsme narazili i na aktivity, které nám úplně nevyšly. Například v 

některých komunitách se nám nepodařilo implementovat metodiku komunitní práce a 

museli jsme komunity opustit. Svépomocné skupiny se také nesetkaly s ohlasem a 

nemáme stálé účastníky (myšleno neformálně pečující). Naopak jsme zaznamenali, že 

pečující chtějí spíše individuální podporu. Proto jsme se rozhodli, že se budeme 

věnovat více case managementu. 

ESS – proběhla aktivita maškarní bál s pěknou účastí, na akci jsou pozitivní ohlasy. 

Projekt jede podle harmonogramu a rozpočtu. 

VR bere na vědomí Vyhodnocení akčního plánu a informace o projektu OPZ+ a 

o projektu ESS 

 

9. Informace o projektu MAP IV  

J. Haišman – implementační aktivity běží, je naplánována řada seminářů pro 

pedagogy, aktivity pro děti. V Sušici byl nově spuštěn volnočasový klub pro děti, 

který už delší dobu běží i v Horažďovicích. Na Sušicku od září poskytujeme školám 

logopedickou péči. Plánujeme pro děti i exkurze do SOŠ a SOU v Sušici. Probíhají 

práce na aktualizaci akčního plánu. Administrace projektu MAP je velmi náročná, 



složitá a riziková. Ve výkazech práce je vyžadováno detailní rozepsání denních 

činností a jejich rozdělení mezi jednotlivé úvazky. Ze strany ŘO jsou v rámci ZOR 

rozporovány jednotlivé činnosti, jejich zařazení do úvazku, jejich zařazení do klíčové 

aktivity a jejich trvání. Pracuje se na připomínkách k ZOR Horažďovice. Na 20.2. se 

připravuje setkání ke kvalitě vzdělávání v Sušici a v Horažďovicích pro zřizovatele a 

ředitele škol, kde bude prezentován i projekt MAP. 

M. Kříž – projekt končí v prosinci, poslední aktivity budou v listopadu, stihneme 

projekt ukončit i s přípravou vyúčtování projektu? 

J. Haišman – paralelně s aktivitami musíme koncem roku řešit ZOR a ukončení 

projektu.  

Proběhla diskuze na téma ukončení projektu a přípravy jeho vyúčtování, aby se vše 

zvládlo včas v závislosti na plnění indikátorů projektu. 

M. Kříž – aktivity projektu sleduje paní Kalná. 

VR bere na vědomí informace o projektu MAP IV 

 

 

10. Informace o projektu Regionální potravina Plzeňského kraje 

E. Kyrálová – Úhlava, o.p.s., podepsala rámcovou smlouvu na realizaci projektu RP 

na další, tentokrát 3-leté období (MAS Pošumaví je uvedena jako poddodavatel). Již 

byl nastaven předpokládaný podrobný přehled ochutnávek v Plzeňském kraji pro rok 

2025. Byl stanoven určitý počet zaměstnanců, kteří budou potřební na zajištění 

jednotlivých akcí, ti si nyní rezervují svoji účast na jednotlivých ochutnávkách. 

VR bere na vědomí Informace o projektu Regionální potravina Plzeňského kraje 

  

 

11. Informace o NZÚ Light 

M. Kříž – F. Unzeitig byl na konferenci v Ústí nad Labem. Několikrát se zde otvírala 

diskuze na téma NZÚ Light a energetika.  

F. Unzeitig – informoval o reformě poradenství ČR realizovanou MŽP 

prostřednictvím SFŽP. Členské státy EU mají vytvořit prostředí pro dekarbonizaci a 

samosprávy mají mít společnou energetiku. Vytvoří se poradenství pro samosprávy. 

MAS Pošumaví vstoupila do oblasti poradenství díky NZÚ Light.  

Od 20.2.2025 bude spuštěn příjem žádostí u výzvy NZÚ Light, změnou je rozšíření 

administrace pro MAS i o dílčí opatření zaměřené mimo nízkopříjmové domácnosti. 

Tím, že by MAS poskytovala poradenství i mimo nízkopříjmové skupiny, by se 

zapojila do poradenství v komerčním sektoru jako nezávislá nekomerční organizace. 

V případě zapojení p. Unzeitig doporučil provést nové systémové nastavení chodu 

v organizaci tak, aby MAS Pošumaví mohla tuto činnost vykonávat. 

E. Kyrálová – žádosti do NZÚ light od 20.02.2025 bude řešit p. Kyrálová a p. 

Unzeitig. Zaměstnanci p. Haišman a p. Kaufnerová nyní budou zpracovávat dle 

„harmonogramu“ ex-post evaluaci SCLLD 2014-2020. 

F. Unzeitig – Dále informoval, že v rámci Redesignu energetického poradenství bude 

SFŽP spuštěno vydávání renovačních pasů od 4/2025 (piloty vybrané MAS) a 

legislativně by tato problematika měla být schválena v roce 2026. K tomu, aby MAS 



mohla působit v této oblasti, je potřeba mít vyškoleného Energetického poradce nebo 

EnkoMAS z MPO. MAS bude muset mít domluvenou spolupráci s odborníky typu: 

energetický specialista, člen ČKAIT, nebo ČKA. Ze strany MAS se v rámci reformy 

jedná o poskytování základního dotačního poradenství. Spolupráce SFŽP s MASkami 

se osvědčila a je s ní počítáno i do budoucna. 

Proběhla diskuze na toto téma. 

M. Kříž – problematiku bude i nadále sledovat F. Unzeitig.   

VR bere na vědomí informace o NZÚ Light 

 

12. Informace o Redesignu energetického poradenství ČR a zapojení MAS Pošumaví 

M. Kříž – viz. bod 11 

VR bere na vědomí informace o Redesignu energetického poradenství ČR 

 

13.  Různé 

E. Kyrálová – také jsme se zaměřili na revizi webových stránek MAS, např. 

http://www.mistnidedictviposumavi.cz/ apod. Některé stránky obsahují hodnotná data, 

bude tedy je nutné řešit jejich archivaci, případně přenos informací na hlavní stránky 

MAS https://www.masposumavi.cz/. 

 

Z. Pavlíček – pozvánka na Staročeskou svatbu v Plánici, 1.3.2025 

 

14. Pan Martin Kříž poděkoval přítomným za účast a zasedání ukončil. 

 

 

 

 

V Klatovech 19.2.2025 

 

Zapsala: Věra Dvořáková  

 

 

 

Ověřili: Ing. Martin Kříž 

 

 

   Jindřich Suchý 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Usnesení z jednání Výkonné rady MAS Pošumaví, z.s., které se uskutečnilo 

ve středu 19.2.2025 od 9:00 hod. v Dominikánském klášteře, Plánická 174, 

Klatovy 

 

 

Výkonná rada schvaluje: 

 

1. vnitřní směrnice O poskytování cestovních náhrad a služebních cestách č. 1/2025, 

Oběh účetních dokladů č. 2/2025, Inventarizace majetku a závazků č. 4/2025, 

Archivace a skartace č. 8/2025 

2. inventarizaci majetku a inventarizační komisi pro rok 2025  

3. Rozhodnutí o provedení inventarizace a schválení inventarizační komise 

v navrhovaném složení na rok 2025 

4. Harmonogram výzev pro IROP – CLLD pro rok 2025 

5. výzvu č. 9 – MAS Pošumaví – IROP – Bezpečnost v dopravě – Infrastruktura pro 

bezpečnou nemotorovou dopravu II 

6. výzvu č. 10 – MAS Pošumaví – IROP – Cestovní ruch II 

7. výzvu č. 11 – MAS Pošumaví – IROP – Mateřské školy II 

 

 

Výkonná rada ruší: 

 

1. vnitřní předpis Pracovní řád 

 

 

Výkonná rada bere na vědomí: 

 

1. informace o CLLD  

2. Vyhodnocení akčního plánu a informace o projektu OPZ+ a o projektu ESS 

3. informace o projektu MAP IV 

4. Informace o projektu Regionální potravina Plzeňského kraje 

5. informace o NZÚ Light 

6. informace o Redesignu energetického poradenství ČR 

 

 

 

 

V Klatovech 19.2.2025 

 

Zapsala: Věra Dvořáková  

 

 

Ověřili: Ing. Martin Kříž 

 

   Jindřich Suchý 


